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Z A P I S N I K 
sa 45. Sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 23. lipnja 2014. 
u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 
 
 Nazočni: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Gordana Piskač, pročelnica JUO,  
Irena Vučenik Šostik, direktorica Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Indira Rački Joskić, 
ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, 
Nikola Muvrin, direktor “Risnjak-Delnice” d.o.o., Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića 
Hlojkica Delnice, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada 
Delnica, samouprave i uprave, Dario Medvedec, direktor Goranskog sportskog centra, Zrinka 
Ružić, službenica Odsjeka za proračun i financije, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 
 Izostanak je ispričalo gradonačelnik Ivica Kneževića te Đulio Jusufi i Davorka Grgurić. 
 
 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 
- Priprema rješenja i ugovora za novo upisanu djecu, postavljanje podataka na web stranicu. 
- Izvršit će se sanacija vrata. 
- Održat će se roditeljski sastanak vezan uz problematiku u vrtiću. 
- Upriličit će se podizanje zelene zastave. 
 
DARIO MEDVEDEC 
- Za 25.6. planiran je malonogometni turnir na klizalištu, prijave su u tijeku do sutra. 
- Najavljuje turnir u kuglanju kojeg organizira KK Goranin.  
- 28.6. održat će se malonogometni turnir veterana, očekuje se 7-10 ekipa. 
- 28.6. na pomoćnom igralištu pored sportske dvorane održat će se prezentacija quad vozila uz 

koncert u živo, promotivne vožnje u okolici Delnica po šumskim cestama u dogovoru s HŠ i 
lovačkim društvima.  

- Pozvani su novinari da se napravi dodatna promocija svih događanja. 
- 29.6. dogovoren je biatlon u prostoru multifunkcionalne dvorane. 
- Prošlog tjedna održan je kamp košarkaša PGŽ-a, organizatori kampa bili su zadovoljni 

uslugom GSC i urednošću sportskih terena, te su najavili daljnje dogovore oko organiziranja 
novih kampova i turnira. 

- Najava Skupštine društva, materijali su skoro gotovi i bit će dostavljeni u najkraćem roku.  
- 4.7. dolaze profesori Građevinskog fakulteta s gostima u obilazak sportskih objekata 

Goranskog sportskog centra, želja je motivirati ih da nam pomognu kako unaprijediti i 
osmisliti naše objekte. 

 
 



TOMISLAV MRLE 
- Što se tiče stručnog osposobljavanja poslan je upit kada ćemo dobiti suglasnost za volontere. 
- Prošlog tjedna održan je sastanak na temu kriterija za udruge. 
- Sastanak vezan uz Odluku o socijalnoj skrbi planira se uskoro održati. 
- Kada se dobije suglasnost za prijedlog parcelacije krenut će se dalje s aktivnostima vezanim 

uz preseljenje Knjižnice. Za sada je dobivena programska podloga za oblikovanje prostora 
knjižnice. 

- Održat će se sjednica Gradskog vijeća. 
- Obavljaju se poslovi vezani uz obilježavanje Dana Grada, sutra je Svečana sjednica. 
- Zaprimljen je prijedlog vijećnika Topića vezan uz Odluku o držanju kućnih ljubimaca 

odnosno o zabrani ulaska pasa u prostor gradskog parka. Katarina Mihelčić navodi da se 
djelomično slaže s gospodinom Topićem no da su Gradu važnija djeca od životinja. Naime, 
pseći izmet je svugdje u parku gdje se djeca igraju, gdje ljudi trebaju uživati u ljepoti prirode 
i čistoći zraka. Park je pun pasa koji šeću bez nadzora i kontrole i predstavljaju potencijalnu 
opasnost prvenstveno za djecu jer ne znamo da li su psi zdravi, da li su cijepljeni i slično. 
Nije stav Grada mrziti životinje nego uvesti reda u prostor u kojem borave pretežno djeca. 
Komunalni redar fizički ne može biti stalno u parku te su zamoljeni roditelji (koji su se 
svojevremeno bunili za ulazak pasa u park) da fotografiraju pse bez nadzora, no to nije 
urodilo plodom pa je očito da samo rigorozne mjere odnosno zabrane postižu efekt.  
Tomislav Mrle navodi da želi ukazati na inicijativu vijećnika za podnošenjem prijedloga tj. 
da će po tome trebati poduzeti određene aktivnosti dok će se o samom prijedlogu prvo 
izjasniti kolege koji se time bave, a na kraju i svi članovi Gradskog vijeća, ukoliko prijedlog 
dođe do Vijeća. Vijećnik ima pravo podnositi prijedloge te ukoliko prijedlog podrži najmanje 
5 vijećnika isti se mora uvrstiti u dnevni red sjednice Gradskog vijeća.   

 
GORDANA PISKAČ 
- Priprema se izmjena Odluke o komunalnom doprinosu tako da se hotelima omogući određeni 

popust.  
- Priprema se odluka o pripremanju poslovne zone Kendar. 
- Urbanistički planovi uređenja su gotovi i šalju se na nadležne institucije. 
- Sutra će se održati sastanak s Komunalcem vezano za koordinaciju radova na Supilovoj ulici 

što se tiče infrastrukture. 
- Provode se aktivnosti vezane uz Supilovu s izvođačem, vrše se dogovori oko elaborata 

iskolčenja, izrada zapisnika od prošlog sastanka. 
- Fond za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost poslao je 11. aneks ugovora vezano za 

sanaciju Sović Laza, isti je poslan direktoru Komunalca na očitovanje. 
- Danas je sastanak s montažerom kotla na pelete u zgradi grada. 
- Primorsko goranska županija obavijestila nas je da će se, za cijelo područje Gorskog kotara, u 

Delnicama 2. i 3. srpnja održati radionica vezana uz edukaciju zainteresiranih kako prijaviti 
projekte za fondove EU. Na edukaciju su pozvani predstavnici jedinica lokalnih samouprava, 
ustanova, gospodarstvenici. 

- S djelatnicima Ureda za  katastar obići će se područje Dedina vezano uz definiranje kućnih 
brojeva  novih doseljenika. 

- Ponuda za izmjenu krovišta  na pošti u Brodu na Kupi. 
- Naručit će se ploče za nazive ulica u Delnicama tamo gdje nedostaju. 
- Otvaranje ponuda za najam stana Lujzinska 21. 
- Mini hotspot - dogodit će se ugradnja sustava. 
- Poljoprivredni redar obišao je teren. 
 
 
 



DRAGAN ABRAMOVIĆ 
- Nastavljamo s praktičkim vježbama i teorijskom nastavom i odradit ćemo pomoć pri 

organizaciji izložbe u Radničkom domu. 
- S Komunalcem će dogovoriti komunikaciju prolaska vatrogasnih vozila za vrijeme radova u 

Supilovoj ulici. 
 
IRENA VUČENIK ŠOSTIK 
- Nastavlja se s aktivnostima vezanim uz projekt smještaja "Kvarner Family". 
- Danas se održava sjednica Turističkog vijeća. 
- Koordinacija turističkih zajednica Gorskog kotara trebala bi se održati do kraja tjedna. 
- Obavljaju se kontinuirane aktivnosti vezane uz razna događanja, koordiniranje, suradnja, 

dnevno poslovanje i dovršavanje započetih aktivnosti.  
- U 21 sat je krijes na Petehovcu. 
 
NIKOLA MUVRIN  
- Uređuje se sala Radničkog doma za događanja povodom Dana Grada. 
- Nastavlja se košnja i uređenje grada. 
- Što se tiče manifestacija u parku: one koje su kulturnog karaktera su uredu ali primjerice, 

male životinje misli da treba premjestiti na neku drugu lokaciju, možda na klizalište jer je 
park uništen od kamiona koji su dovozili životinje. 

- U Crnom Lugu - urediti prostor povodom Petrove. 
- Ograda u Razlogama je postavljena. 
- Radovi na Radničkom domu dobro napreduju, gotovo je krovište sa sjeverne strane, fasada je 

skoro gotova. Dogovoreno je da će raditi sutra do 11 sati a onda radovi staju zbog svečane 
sjednice. 

- Slova za radnički su gotova kao i grb. 
- ostali radovi prema nalozima grada 
 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Gotov je prijedlog programske podloge za oblikovanje novog prostora Knjižnice. 
- U petak su pristigle donatorske knjige iz Zagreba, ovaj tjedan ćemo to riješiti. 
- Radio emisija je u srijedu, uobičajeno se održavaju radionice. 
- Aktivnosti oko obilježavanja 140-te obljetnice Knjižnice su u tijeku. 
- Nabavljaju se novi naslovi. 
- U subotu je bila radionica, bilo je dvadesetoro djece, radili smo morske stvari. 
 
ZRINKA RUŽIĆ 
- Tjedan je u znaku knjiženje faktura, zatvaranje izvoda, kontrola bilance, poslova vezanih uz 

stan sa stanarskim pravom, platit će se tekući računi i ostale tekuće aktivnosti. 
 
KATARINA MIHELČIĆ 
- Sutra je do 12 sati radno vrijeme, iza toga je Svečana sjednica. 
 
 
 
Dovršeno u 9,00 sati. 
 
 
 
Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl.iur. 


